

Title (en)

Hollow lighting rod.

Title (de)

Hohler Leuchtstab.

Title (fr)

Baguette lumineuse creuse.

Publication

EP 0296554 A2 19881228 (DE)

Application

EP 88109910 A 19880622

Priority

DE 8708873 U 19870626

Abstract (en)

Arranged inside an at least partially transparent, hollow lighting rod are small incandescent lamps (7) connected to one another by a conductor (6). This conductor (6) is inserted into the lighting rod at one end and guided out of the rod at the other end. In this arrangement, the lighting rod has a trough-shaped receiving part (1) which extends over the entire length of the rod and is covered by at least one covering part (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem zumindest zum Teil transparenten, hohlen Leuchtstab sind darin angeordnete Glühlämpchen (7) durch einen Leiter (6) miteinander verbunden. Dieser Leiter (6) ist an einem Ende in den Leuchtstab eingeführt und an dem anderen Ende aus diesem herausgeführt. Der Leuchtstab hat dabei einen über seine gesamte Länge verlaufenden trogförmigen Aufnahmeteil (1), der durch mindestens einen Deckelteil (2) abgedeckt ist.

IPC 1-7

F21P 1/02

IPC 8 full level

F21S 4/20 (2016.01); **F21V 17/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

F21S 4/20 (2016.01); **F21V 17/101** (2013.01); **F21V 17/164** (2013.01); **F21V 3/02** (2013.01); **F21V 15/01** (2013.01)

Cited by

DE412773A1; DE10100877B4; GB2361988A; GB2361988B; US6659623B2; WO2008080411A1; WO2004102069A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8708873 U1 19870924; EP 0296554 A2 19881228; EP 0296554 A3 19891115

DOCDB simple family (application)

DE 8708873 U 19870626; EP 88109910 A 19880622